



HOCHSCHULFILME

## Anker werfen

*Cast Anchor*

2008, 22 Min., Beta SP, Farbe *colour*, deutsche Fassung *English subtitles*

**Regie Director** Markus Beck

**Drehbuch Screenplay** Florian Öller

**Kamera Camera** Benjamin Bayer

**Schnitt Editing** Karen Tonne

**Musik Music** Fred Röttcher, Martin Romberg

**Rollen Cast** Oliver Sauer, Pheline Roggan, Matthias Rott, Issaka Zhoungaba, Aaron Lee, Stephan Schad

**Produktion Production** Verena Gräfe, Hamburg Media School **Web** [www.hamburgmediaschool.com](http://www.hamburgmediaschool.com) **e-mail** [filmwerkstatt@hamburgmediaschool.com](mailto:filmwerkstatt@hamburgmediaschool.com)

Regisseur **Markus Beck**, geboren 1968 in München, machte eine „Comics Artist“-Ausbildung in Brüssel, 1997 das Diplom in Bühnen- und Kostümdesign an der Kunsthochschule München. Arbeitete als Regisseur, Illustrator und Autor. Seit 2006 Filmstudium im Postgraduiertenprogramm der HMS.

*Director Markus Beck, born in 1968 in Munich, absolved a training as "Comics Artist" in Brussels and received a diploma in stage and costume design in 1997 in Munich. He has worked as a director, an illustrator and an author. Since 2006 he is a postgraduate student of film studies at HMS.*

Im Hamburger Hafen kreuzen sich die Schicksale: Ein afrikanischer Flüchtling sucht seine Familie, ein Zöllner sucht Versöhnung mit seiner Tochter, ein vietnamesischer Matrose feiert in der Fremde die Geburt seines Sohnes.

*Hamburg Harbour as a crossroads of fate: an African fugitive looks for his family, a customs officer seeks reconciliation with his daughter, a Vietnamese sailor celebrates his son's birth a long way from home.*

Sa 07. Nov.

19.45 h - CS 7



WELTPREMIERE WORLD PREMIERE

## Brennendes Interesse

*Brennendes Interesse*

2009, 4 Min., 35 mm, Farbe *colour*, deutsche Fassung *German version*

**Regie Director** Claus Oppermann, Gerald Grote

**Drehbuch Screenplay** Gerald Grote

**Kamera Camera** Claus Oppermann

**Schnitt Editing** Claus Oppermann

**Musik Music** Christopher Evans Ironside, Michael Stöckemann

**Rollen Cast** Jürgen Prediger (Anwalt), Franz Josef Stefens (Sprecher)

**Produktion Production** Claus Oppermann, Gerald Grote, Einfallsreich Film Produktion **Web** [www.8mm-kino.de](http://www.8mm-kino.de) **e-mail** [clausoppermann@gmx.de](mailto:clausoppermann@gmx.de)

Regisseur **Gerald Grote** ist Grafikdesigner, Autor und Filmschaffender, Initiator und Leiter des Green Screen Festivals. Regisseur **Claus Oppermann** drehte zahlreiche Werbefilme, Fernsehproduktionen und Kurzfilme.

*Director Gerald Grote is a trained graphic designer, author, filmmaker and organizes the Green Screen Film Festival. Director Claus Oppermann has made numerous advertising films, TV productions and short films.*

Die fabelhafte Geschichte zur Finanzkrise: Ein Amerikaner, der seine Zigarren gegen Brandschäden versicherte. Das Ende ist überraschender als man vermutet.

*A fabulous story on occasion of the financial crisis: an American who insured his cigars against fire damage. The ending is more surprising than one might think.*

Fr 06. Nov.

16.45 h - CS 7